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Abstract (en)

[origin: US2016298339A1] Anchoring member provided for being mounted on a support pedestal, which anchoring member comprises a plate
provided with a notch extending as from a part of his border, which plate is provided for being partially entered in each time a cut-out situated in a
lateral sidewall of a corner of a tile resting on the support pedestal, wherein the plate comprises a geometry essentially parallelogram shaped, said
notch extending from a first corner located on a crossing of a first raising edge and a first horizontal edge of the parallelogram shaped geometry over

essentially a quarter of the plate surface.

Abstract (fr)

Piéce d'ancrage destinée a étre montée sur un plot d'élévation d'une surface, laquelle piece comporte une plaque pourvue d'une partie évidée
qui s'étend a partir d'une partie de son bord, laquelle plaque est agencée pour s'introduire en partie dans chaque fois une entaille située sur un
flanc latéral d'un angle des dalles reposant sur le plot, la plaque posséde une géométrie essentiellement en forme d'un parallélogramme, ladite
partie évidée s'étend a partir d'un premier coin situé sur un croissement d'un premier flanc montant et d'un premier flanc horizontal de la forme en

parallélogramme sur sensiblement un quart de la surface de la plaque.
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